
Viskaforsbygdens ortsråd - styrelsen

Protokoll 2022.09.19 	18.00-20.00	 Seglora bygdegård


Närvaro:	 Michael Flodhag, Ingvar Zachrisson, Jan Rosenberg, Lars Hermansson, Jan-Åke 	
	 	 Brorsson, Eva Kindvall Vinkvist, Anita Pettersson, Jan Vinkvist (adjungerad), Petri 	
	 	 Huttula (t.o.m. § 3) och Bengt Sandell.

 

1. Öppnande	 	 Ordföranden öppnar mötet kl. 18.00.


2. Dagordning		 Förslag föreligger och godkännes.


3. Hemsidan	 	 Ortsrådet har, som gåva, av Jan-Åke Brorsson mottagit rätten till 	 	 	
	 	 	 viskafors.net.


	 	 	 Petri Huttula har inbjudits för att föredra förslag till ny hemsida med namnet 	
	 	 	 viskafors.se. Kostnaden är 9995 kr som engångskostnad och 495 kr/månad 
	 	 	 för webhotell, support, SSL-certifikat och drift och säkerhet.


 	 	 	 Styrelsen beslutar att tacksamt anta Jan-Åkes gåva,

	 	 	 att godta Petris erbjudande om att skapa och  sköta hemsidan viskafors.se 	
	 	 	 enligt offert och

	 	 	 att viskafors.net ska länkas till viskafors.se. 


4. Rapporter	 	 Kinnarumma - 	 inget att rapportera.


	 	 	 Rydboholm - 	 	 stiltje f.n.

	 	 	 

	 	 	 Svaneholm - 	 	 Arbete pågår med att färdigställa utegymmet. 

	 	 	 	 	 	 Belysning och markarbete återstår.

 	 	 	 

 	 	 	 Seglora - 	 	 Svar har inkommit från Västtrafik ang. fråga om 	 	
	 	 	 	 	 	 närtrafik.    Svaret är inte positivt.

	 	 	 	 	 	 14/10 kl. 19.00 kommer Lars Claesson till 	 	 	
	 	 	 	 	 	 bygdegården.


	 	 	 Janne  		 	 Avtalen om ortsrådens pengar (10%) har sagts upp av 
	 	 	 	 	 	 kommunen (=FoF). Avsikten är att skriva nya avtal där 
	 	 	 	 	 	 uppräkningen knyts till fritids- och folkhälsoför-	 	
	 	 	 	 	 	 valtningens kommunbidrag istället för, som nu, till 	 	
	 	 	 	 	 	 KPI. Nytt avtalsförslag kommer inom kort.


	 	 	 Styrelsen beslutar att lyfta frågan om lokalförsörjningsplaner med Sussanne 
	 	 	 (FoF). Vi vill prioritera i ortsrådet istället för på varje ort för sig.

 


5. Viskaforsbygdens dag.	 Styrelsen diskuterar intryck från Viskaforsbygdens dag den 10 sep-
tember. Intrycken är överlag positiva.  Särskilt positivt är att enga-
gemanget har breddats så att fler och nya grupper ortsbor har del-
tagit på olika sätt.	 

Vi ska jobba mer praktiskt med parkeringen nästa gång. Mikael initi-
erar en utvärdering nästa vecka.  


RSK har ansökt om finansiering av två hoppborgar om tillsammans 8.500 kr.


	 	 	 Mikael och Maria har planerat för en samling för alla (med familjer) som 	 	
	 	 	 deltagit i arbetet på olika sätt som ett tack för ett bra jobb. Tanken är att det 
	 	 	 sker den 16 oktober i RSK-stugan.


	 	 	 Styrelsen beslutar att finansiera hoppborgarna, enligt RSK:s ansökan och
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	 	 	 att sanktionera planerna på en ”Tack-träff” och uppdra åt Mikael och Maria 	
	 	 	 att arbeta vidare med detta.


6.  Remiss: 	 	 Strategier för den långsiktiga utvecklingen av Fristad, Dalsjöfors, Viskafors 	
	 	 	 och Sandared.


	 	 	 Förslag till svar har varit utsänt och diskuteras. Svar har även inkommit från 	
	 	 	 RSK.


	 	 	 Styrelsen beslutar att fastställa remissvaret i föreliggande skick och

	 	 	 att bilägga RSK:s svar för kännedom.


7. Förlängt avtal	 Styrelsen beslutar förlänga avtalet med Maria Erixon från 1/10 till 31/3.


 

8. Övrigt	 	 Diskussion om disc-golf.


	 	 	 Scen på torget i Viskafors diskuteras.	 	 

 

 


 

9. Nästa möte 	 Nästa möte med ortsrådet äger rum 18/10 kl. 18.00 på Svanehov.


Svaneholm 22.09.19


vid protokollet:  _______________________	 	 Justeras:  _______________________

	 	 	 Bengt Sandell		 	 	 	 Michael Flodhag


